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Referat bestyrelsesmøde  
Mødedato: 30. maj 2023 kl. 9.00 

Mødested: Salonen 

Tilstede: Hanne, Inge, Erik, Sussie, Kirsten, Birte V, Mary, Lasse, Birgitte 

Afbud: Anne, Birte E 

Referent: Birgitte 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

Beslutning: godkendt uden bemærkninger 

2. Evt. opfølgning på referat fra sidste møde 
 

Beslutning: godkendt uden bemærkninger 

3. Status på økonomi 
• Kasserer forelægger regnskab. I Annes fravær orienterede Mary. Pt. godt 86.000 kr. (incl. 

48.000 kr. fra Tilgængelighedspuljen) på kontoen. 

• Status på fondsansøgninger – Birgitte orienterede – oversigt vedhæftet. Kan desværre ikke 

huske alle data. 

Beslutning: Mary sender ansøgning ud til de større foreninger i SIPS i håb om tilskud på ca. 20.000 

kr. til renovering af ”info-hjørnet”. Udskiftning af mikrofoner må vente! 

Forslaget om kontingentopkrævning er droppet. Foreningerne opfordres til at donere penge i ste-

det – eller give til ovennævnte ansøgning. 

4. Drøftelse af bestyrelsens arbejdsplan og møder – gruppearbejde.  
Hvad skal vi arbejde med resten af året? Hvor ofte skal vi mødes?  

Formanden foreslår at vi to og to drøfter emner og ønsker til mødefrekvens.  

Vi samler op i plenum og målet er at få lavet en handlingsplan for bestyrelsesarbejdet  

resten af året. Da vi ikke var så mange, enedes vi om at tage punktet i plenum. 

Beslutning: Resten af året møde hver 2. måned; gerne 3 timers møde, så der er tid til drøftelse. Gi-

ver ro til arbejdsgrupper m.fl. Vi evaluerer ved årets udgang. Birgitte tilretter årshjulet. 

• Fremover skal vi arbejde med internt samarbejde og kommunikation. Møderne skal være 

demokratiske og foregå i en ”ordentlig” tone (lytte, acceptere andres mening, række hån-

den op, når man vil sige noget osv.). Udadtil skal vi respektere og være positive overfor de 

trufne flertalsbeslutninger. Forslag om at få konsulentbistand til dette – Sussie og Mary ar-

bejder videre!  

• Samarbejdsaftale med Fredericia Kommune skal udarbejdes – Mary og Sussie laver et ud-

kast, som vi efterfølgende diskuterer. 

• Bestyrelsens opgaver er at følge årsplanen, tage stilling til diverse orienteringssager m.m. 
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5. Orienteringssager 
• Årsplan – herunder åbent hus – Mary indkalder gruppen til møde inden sommerferien. Rev. 

årsplan vedhæftet. 

• Cafeudvalget – Hanne. Ønske om ændret åbningstid i cafeen kl. 10 – 14 i i ugerne 23-34 blev 

imødekommet. Ønske om fremover at holde lukket Grundlovsdag – diskuteres på næste møde i 

Cafe-udvalget. 

Priserne reguleres med ca. 10% fra 1.9.23. OK! Cafeen skal forsøge at holde sig i 0. Kun halvde-

len af lønningerne dækkes af kommunen. Det henstilles at betaling for fortæring betales via 

MobilePay! Status på sygdom blandt det ansatte personale i cafeen – har i foråret ansat en ny i 

fast stilling. En sygemeldt fratræder formelt efter sommerferien, hvorefter der ansættes en ny.   

• Vedr. Informationen – Mary – ansat seks nye i Informationen; meget fortrøstningsfuld. Til gen-

gæld er et par af de ældre frivillige stoppet. Holder sommerlukket fra 7.6. – 7.8. Efterfølgende 

opstartsmøde med de frivillige. Claus og Preben flytter tingene op fra depotet. 

• Kommissionssalg – Kirsten – vil hæfte os på SAF´s julemarked, sælge æbleskiver, sodavand og 

kaffe. Aftalt med Dorte. Fremadrettet også forsøge sig i forbindelse med 6. juli, hvor der er 

mange i huset. 

• Personalet – Sussie – Birte V. – Trivselsorganisationens (har to årlige forløb med fokus på bor-

gere i alle aldersgrupper, der har det svært). Deres ting flyttes fra Træningslokalet til det lille 

fællesdepot på 1. sal.  

Udskiftning af nøglechips er i fuld gang.  

Birte V går på efterløn til sept., hvilket bestyrelsen beklagede.  

Fællesskabskoordinator i Taulov kommet godt fra start.  

Sussie arbejder med Budget 2024.  

Aktivitetsforeningen mangler et aflåst skab; gerne i kontoret ved siden af køkkenet. Kontakter 

de øvrige foreninger vedr. oprydning derinde. 

• Seniorråd – Birte E. – udskydes til næste møde 

• Fælles formandsmøder – Mary – ikke afholdt 

 

6. Ris og ros kassen 
• Ældresagen har kritiseret kagen søndag 7.5. Videregives til cafeen 

7. Evt. 
• ”Hotter og onsdagsbajer” 7.6 kl. 14-16: fra bestyrelsen deltager Sussie, Mary, Birte V, 

Hanne og Birgitte 

8. Næste møde  
• 27. 6. – Sussie prøver at få fat på konsulent Peter Hermann, Fredericia Kommune. Hvis det 

ikke lykkes aflyses mødet.  

Det ser ud til, at det godt kan lykkes at få Peter Hermann med til mødet i juni. Nærmere 

udsendes senere. 
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